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Dank voor de uitgebreide uiteenzetting van de plannen van het College voor het komende - 
en meteen ook laatste - jaar van de legislatuur. Naast iedereen die hard meewerkt aan het 
maken van het VGC-beleid op de kabinetten en de Administraties wil ik uiteraard ook de 
medewerkers en de vrijwilligers op het terrein bloemetjes toewerpen. Ze zorgen ervoor dat 
beleid en plannen ook realiteit worden.  

Steeds meer mensen willen graag in Brussel wonen.  

Maar Brussel is ook duur, waardoor wonen in de stad voor een steeds grotere groep 
mensen onbetaalbaar dreigt te worden. Dat geldt ook steeds meer voor de mensen die de 
stad laten draaien en die we zo hard nodig hebben. Ik denk aan de leerkrachten, verplegers, 
kinderverzorgers, sociaal werkers, ouderenverzorgers enzovoort. Dat is voor 
Vooruit.brussels onaanvaardbaar. We moeten erover waken dat Brussel een stad is waar 
iedereen vooruit kan met betere zorg, kwaliteitsvol onderwijs, meer koopkracht, 
toegankelijke cultuurbeleving en sport, meer sociale rechten voor iedereen, jong en oud.  

De VGC heeft als kleine overheid veel hefbomen in handen die een groot verschil kunnen 
maken om elke Brusselaar - jong en oud - kansen te geven om zich te ontplooien. Die 
gedachte vinden we terug in deze beleidsverklaring.  

België is een van de meest welvarende landen in de wereld. Brussel is de hoofdstad van 
Europa. Toch leven heel wat mensen in armoede. Wanneer ouders het steeds moeilijker 
hebben om de eindjes aan elkaar te knopen, is het essentieel dat basisdiensten - zoals 
onderwijs, kinderopvang; gezondheidszorg en vrijetijdsbeleving - zo kosteloos mogelijk zijn. 
Want onderwijs is een belangrijk wapen in de strijd tegen ongelijkheid. Het is een 
kansenmotor. Door het lerarentekort spelen we echter met de toekomst van kinderen. Ik 
lees daarom zeer graag dat collegelid Sven Gatz inspanningen doet vanuit zijn bevoegdheid 
om zijinstromers aan te trekken en meer Brusselaars voor de klas probeert te krijgen. Ook 
de voortzetting van subsidies voor schoolonkosten voor leerlingen uit de meest kwetsbare 
gezinnen zorgt dat iedereen gelijk aan de start begint. Dat is positief.  

Ook voor onze allerkleinsten is er werk aan de winkel. We weten inmiddels allemaal dat de 
eerste duizend dagen van een kind zeer belangrijk zijn voor het verdere leven. Dan is het 
onze plicht als maatschappij om te zorgen voor een kwalitatieve kinderopvang, waar 
kinderverzorgers niet onder een immense werkdruk staan. Het feit dat er nu opnieuw 
middelen komen voor een betere omkadering van kandidaat-kinderbegeleiders om het 
tekort aan kinderverzorgers aan te pakken, is ook positief.  



Met ‘Playcation’ doet de VGC grote inspanningen zodat alle Brusselse kinderen tijdens de 
vakantie gratis kunnen spelen, cultuur beleven en aan sport doen. Het succes was zichtbaar 
op de Brusselse pleinen tijdens de vakantie. Het is positief dat er daarin blijvend wordt 
geïnvesteerd. Dat de VGC er bovendien ook voor kiest om de crisis in de jeugdhulpsector 
au sérieux te nemen, stelt mij heel tevreden. Ik las graag dat er een crisismanager 
aangesteld zal worden in de jeugdhulpsector om o.a. nieuwe mensen te vinden en aan de 
stijgende hulpvragen tegemoet te komen. Een extra hart onder de riem van en steun aan de 
kwetsbare jongeren zijn broodnodig als we willen dat de samenleving erop vooruitgaat.  

Daarbovenop wil ik ook het College feliciteren met zijn inspanningen om ook organisaties 
ter hulp te komen. Ik denk aan de steun voor de hoge energiefactuur. Ook hun koop- en 
slagkracht zullen erop vooruitgaan als we op lange termijn duurzame investeringen doen.  

Ik wil ook stilstaan bij het feit dat Brussel een aangename plaats hoort te zijn voor de 
Brusselaars: een veilige en propere stad. De problematieken aan het Zuidstation en in de 
Brusselse metrostations kregen de laatste maand veel aandacht. Ik vraag mij daarom af hoe 
de VGC haar duit in het zakje zal doen. Zo ondersteunt ze verschillende organisaties die 
werken met een heel erg kwetsbaar publiek van dak- en thuislozen of mensen met een 
verslaving. Ik denk daarbij bv. aan dagcentra zoals Hobo en Chez Nous-Bij Ons, centra voor 
begeleid wonen als De Schutting en Puerto, onthaalcentrum Albatros, de eerstelijnsdienst 
van het CAW Brussel, Pigment, De Buurtwinkel en vele andere die ik vandaag niet allemaal 
kan opnoemen. Het lijstje is heel lang. Op welke manier zal de VGC die organisaties met die 
moeilijke problematieken extra bijstaan?  

De Beleidsverklaring 2023-2024 staat bol van positieve acties. Ik haal graag nog een aantal 
positieve noten aan. Het zouden muzieknoten kunnen zijn want het gaat over cultuur. De 
VGC is absoluut een partner als het gaat om van Brussel een bruisende stad te maken. 
Want laten we eerlijk zijn: Brussel is de enige echte grootstad van België. Brussel is een stad 
waar ‘het’ gebeurt, waar kunstgalerijen zich willen installeren, waar artiesten hun weg 
vinden, waar jongeren fuiven organiseren en je van voorstellingen en concerten kunt 
genieten. Het is zeer positief dat de VGC daarin extra en actief investeert. Zo wordt er ook 
in de komende periode verdergewerkt aan de uitbreiding van het aanbod aan betaalbare 
fuifzalen voor jongeren, krijgen kunstenaars blijvend ondersteuning in de zoektocht naar 
een betaalbaar atelier via Plan Atelier. Ook wordt er blijvend ingezet op een veilige 
omgeving tijdens het nachtleven via cursussen aan organisaties en personen.  

Ik sluit af met een eervolle vermelding voor het feit dat je sinds begin september 2023 met 
een gratis bibliotheekkaart in elke Nederlandstalige bibliotheek terechtkunt in Brussel. U 
ziet, de vereenvoudiging van structuren komt elke Brusselaar ten goede. Ik hoop daarom 
dat we op dit elan van samenwerking en vereenvoudiging verder zullen gaan.  

Mijn fractie is zeer tevreden over deze beleidsverklaring. Wat Vooruit.brussels betreft, 
zitten de prioriteiten goed en stuurt de VGC bij daar waar het nodig is. Ik dank de 
collegeleden voor hun werk. 


